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Data: 26 lipca 2017 12:07
Temat: Zapytanie o Plan Gospodarki Niskoemisyjnej

Szanowni Państwo/Pani/Panie.
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U r z ą d  G m in y  M ie le c

Data
U j l l . 2 6. 07. 2017 *

N r3 .A 2 if

d ponad 25 lat śledzi i inspiruje postępy zrównoważonego 
się do nowych wyzwań, jakie stawiają przed nami zmiany 

w polityce ekologicznej Polski i unii Europejskiej.

By planowane przez nas działania odniosły lepsze skutki zwracamy się z prośbą o udzielenie 
informacji publicznej dot. następujących działań Państwa samorządu:

rozwoju w Polsce. Chcemy przygotować

1. Czy samorząd posiada Plan Gospodarki Niskoemisyjnej? Jeśli tak to w jakim roku został 
uchwalony i kiedy przewiduje się jego aktualizację?

2. Czy na podstawie Planu realizowane są w samorządzie programy wsparcia (dofinansowania 
lub edukacji) dla działań w zakresie wymiany źródeł ciepła, instalowania OZE lub 
termomodemizacji budynków prywatnych, w szczególności wielorodzinnych (programy 
skierowane do wspólnot i spółdzielni mieszkaniowych)? Jeśli tak, prosimy o wskazanie nazw 
tych programów i wydziałów je obsługujących?

3. W jaki sposób samorząd przygotowuje się do wdrożenia nowych przepisów dotyczących 
zmian w ustawie o gospodarowaniu odpadami -  Rozporządzenie Ministra Środowiska z dnia 
29 grudnia 2016 r. w sprawie szczegółowego sposobu selektywnego zbierania wybranych 
frakcji odpadów'? Czy samorząd już przystąpił do wdrażania nowego systemu segregacji 
opadów? Jeśli nie, kiedy rozpoczną się prace nad zmianami i jaka jest planowana data 
wdrożenia nowego systemu?

Bardzo prosimy o odpowiedź. Państwa odpowiedzi pozwolą nam na lepsze przygotowanie naszych 
przyszłych działań oraz podjęcie współpracy z Państwem w przyszłości.
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